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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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1. новембра 2023.

Поводом Одлуке Владе Ре-
публике Србије о распуштању 
Скупштине града Прокупља и 
решења о образовању Привре-
меног органа Града Прокупља у 
Градској кући дана 31. октобра 
2023. године одржана је кон-
структивна седница на којој је 
усвојен Пословник Привременог 
органа Града Прокупља којим је 
уређена организација и начин 
рада.

За председника привременог 
органа Града Прокупља одлуком 
Владе РС именован је Милан 
Аранђеловић, док су преостали 

чланови привременог органа 
Дејан Лазић, Ана Радивојевић, 
Гордана Јанковић и Младен Ко-
стић. За секретара Привременог 
органа именована је Александра 
Вукићевић.

На конститутивној седници 
донета су решења којим су кон-
статовани престанци мандата 
одборницима Скупштине града 
Прокупља, председнику и заме-
нику председника Скупштине 
града Прокупља, секретару и 
заменику секретара Скупштине 
града Прокупља, градоначелнику 
и заменику градоначелника Града 
Прокупља и члановима Градског 
већа.

2. октобра 2023.

На 39. седници Скупштине 
Града Прокупља одборници су 
у интересу грађана разматрали 
многа питања везана за буџет 
Града, стамбену градњу као и рад 
предшколске установе, школа и 
установа културе.

Скупштина је усвојила Одлу-
ку о завршном рачуну буџета 
за 2022. годину, као и Одлуку о 
измени Одлуке о буџету Града 
Прокупља за 2023. годину. Како 
је образложено буџет се извршава 
по плану за ову годину.

С тим у вези градоначелник 
Милан Аранђеловић је за скуп-
штинском говорницом изнео 
предлог да се у буџету увећају 
планирана средства и давања и 
то за локални економски развој 
15 милиона динара, за социјалну 
заштиту дотације да буду увећа-
не за 10 милиона динара, четири 
милиона динара за трансфере у 
области дечије заштите, за одр-
жавање локалних избора осам 
милиона динара и услуге локал-
не самоуправе за три милиона 
динара.

На дневном реду Скупштине 
се нашло и питање доношења 
Одлуке о предлогу Влади Репу-
блике Србије за преношење пра-
ва јавне својине на грађевинском 
земљишту из својине Републике 
у јавну својину Града Прокупља, 
како би се стекли услови да се већ 
постојећа зелена пијаца у насељу 

„Гарић“, код Опште болнице „Др 
Алеска Савић“, приведе намени, 
односно да се приступи њеном 
уређењу.

Скупштина је такође усвојила 
Предлог Одлуке о отуђењу непо-
кретности непосредном погод-
бом из јавне својине Града Про-
купља која се односи на продају 
станова из Фонда солидарности 
који је престао да постоји 2013. 
године, па су сва права прешла 
на Скупштину града Проку-
пља. Тако ће на основу данашње 
Одлуке Скупштине града, стана-
ри који сада плаћају закупнину, у 
наредном периоду моћи у више 
једнаких месечних рата да отку-
пе станове.

Скупштина је усвојила и Одлу-

ку о отуђењу непокретности не-
посредном погодбом из јавне сво-
јине Града која се односи на откуп 
станова у стамбеној згради за из-

бегла лица са територије бивших 
југословенских република. Како 
је наведено, ти станови за које се 
сада плаћа закуп из кога може да 
проистекне откуп станова неће 
моћи да се отуђе у наредних пет 
година. Такође је истакнуто да ће 
се цена тих станова формирати 
под посебним условима.

На дневном реду заседања 
Скупштине нашла се и Пред-
школска установа „Невен“ у вези 
које је донета Одлука о утврђи-
вању већег или мањег броја деце 
која се уписују у ту установу 2023-
24. године. Како је речено одлуче-

но је да ПУ „Невен“ сходно сво-
јим потребама и потребама деце, 
формира васпитне групе у којима 
ће бити мањи или већи број деце 
од прописаног.

Скупштина је дала сагласност 
и на Годишњи план рада ПУ „Не-
вен“ у 2023-24. години. Говорећи 
о раду те установе директор ПУ 
„Невен“, Весна Јовановић је ис-
такла да је ове године у ту уста-
нову уписано 1.163 деце у четири 
објекта „Бамби“, „Бајка“, „Радост“ 
и „Бисери“ и да су деца смештена 
у 36 целодневних и 12 полуднев-
них радних група. Такође је на-
гласила да родитељи захваљујући 
дотацији Града Прокупља бора-
вак деце у вртићима, уместо 850 
динара, плаћају 170 динара днев-
но, као и да за друго дете плаћају 
60 одсто од постојеће цене.

Између осталог Скупштина 
је усвојила и предлоге Решења 
и дала сагласност на програме 
рада за 2024. годину прокупач-
ких установа културе Народног 
Музеја Топлице, Народне библи-
отеке „Раде Драинац“, КОЦ „То-
плице“, Дома културе „Радивој 
Увалић-Бата“ и Историјског ар-
хива Топлице.

Председник Скупштине града 
Прокупља Дејан Лазић је саоп-
штио да је градоначелник Про-
купља Милан Аранђеловић 28. 
септембра поднео оставку на ту 
функцију.

М.М.

Одржана 39. седница Скупштине града 

Усвојен ребаланс буџета Града Прокупља

Формиран Привремени орган 
Града Прокупља
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

Некада општина, а од 2018. го-
дине – град. Како Прокупље не 
би остало само град на папиру, 
реализовани су бројни пројекти, 
капитални где је уложено доста 
новца, као и они који нису пуно 
коштали али су подједнако зна-
чајни као и први. 

Народни посланик из Проку-
пља, прим. доц. др Дарко Лаке-
тић, задовољан је оним што је до 
сада урађено, а планови за наред-
ни период су велики.

– У Прокупљу и Топлици је 
последњих неколико година по-
кренуто много значајних инве-
стиција, захваљујући подршци 
Владе Републике Србије. Који су 
то најзначајнији пројекти до сада 
реализовани?

Наредне године, до септембра 
месеца, грађани ће добити нај-
модернији Здравствени центар 
на Балкану. Овај пројекат је је-
дан од најзначајнијих, обзиром 
да је здравље најважније. У току 
је друга фаза радова која по-
ред грађевинске фазе, обухвата  
комплетно опремање објекта 
и изградњу просторије за маг-
нетну резонанцу. По први пут 
у историји града имаћемо нову 
магнетну резонанцу и нов диги-
тални мамограф. Изградили смо 
нову пијацу, нову Индустријску 
зону на којој очекујемо првог 
инвеститора, реконструисали 
шеталиште. Имамо најлепшу 
Гимназију на југу земље, обно-
вљену Пољопривредну школу, 
Техничку школу. Реконструиса-
ли смо предшколске објекте и 
изградили нове за наше најмлађе 
суграђане. Подједнако издвајамо 
за школе у граду али и по селима. 
Формирали смо Топличку акаде-
мију и високу медицинску школу, 
реконструисали Народни музеј, 
Архив, Дом културе. Изграђен је 
Спомен – парк и Спомен – соба 
јунацима Гвозденог пука, Спомен 
– соба Раду Драинцу. Наш град 
данас има обновљену Тврђаву са 
Летњом позорницом и асфалти-
ран пут до врха Хисара. Рекон-
струисали смо Дом старих, а у 
току је и изградња парка близу 
ове установе и завршни радови 
на цркви Светог Ђорђа. Изгра-
ђено је 12 кућа за најугроженије 
ромске породице. У претходном 
периоду, изградили смо неколи-
ко нових паркова за децу, довели 
Лидл у Прокупље. Многе улице 
су по првии пут добиле асфалт, а 

у току су радови на замени ком-
плетне водоводне и канализаци-
оне мреже. Уз ауто – пут који се 
овде гради, слика Прокупља ће 
бити много другачија и лепша. 
Много тога је урађено захваљу-
јући домаћинском пословању 
локалне самоуправе, и помоћи 
председника Србије Александра 
Вучића и Владе Републике Срби-
је, и ја им се овим путем захваљу-
јем. Без помоћи државе, не бисмо 
могли све наведено да урадимо.

–  Многе инвестиције су у току, 
Град Прокупље из дана у дан по-
стаје место за бољи живот грађа-
на. Шта сматрате својим најве-
ћим успехом?

Највећи успех, поред свега по-
менутог је то што смо затечени 
локални дуг у износу од два и по 
годишња буџета успели да врати-
мо без иједног подигнутог кре-
дита, а такође затечену хипотеку 
над извориштем воде ставимо 
ван снаге. Грађани су стрпљиво 
чекали да се дуговања измире, 
па да тек онда почнемо нешто да 
радимо.

– Од ове године у оквиру То-
пличке академије, почео је са ра-
дом одсек за медицинске студије. 
Шта ће то значити за наш град и 
младе који се овде школују?

Одсек за медицинске студије, 
отворен је маја месеца ове го-
дине, и сва места су попуњена. 
Укупно су уписана 133 студента 
на медицинском одсеку, што је 
велики успех, с’ обзиром на то да 
је ово прва година од формира-
ња одсека. Топличка академија 
има велики значај за наш град, а 
са новим одсеком, долазиће деца 
из других градова и општина која 

ће се овде школовати и живети. 
Верујем да ће након завршених 
студија многи овде остати и фор-
мирати своје породице.

– Изградња актуелног ауто - 
пута је у току. Колико то значи 
за наш град, као и изгада обила-
знице?

Ово је такође један од најкапи-
талнијих пројеката, који има ве-
лики значај за наш град али и То-
плицу. Поред тога што ће то бити 
значајно за инвеститоре, смањи-

ће се гужве у граду, камиони ће 
ићи ауто – путем. Након што се 
ауто – пут заврши, главна улица 
прелази у власништво града, и 
онда ћемо моћи да је реконстру-
ишемо и комплетно средимо. Код 
Прокупља ћемо имати две петље, 
и то прву близу новог Здравстве-
ног центра а другу код нове Ин-
дустријске зоне што много значи 
потенцијалним инвеститорима 
тако да је интересовање велико.

– Град Прокупље улаже у ин-
фраструктуру и настоји да по-
тенцијалним инвеститорима 
обезбеди што боље услове. Има 
ли изгледа да ће нека компанија 
инвестирати у наш град и отво-
рити нова радна места? 

У току су преговори са заин-
тересованим инвеститорима на 
новој Индустријској зони. Ра-
није смо говорили о томе, две 
ставке су нама значајне: број 
радника и висина плате. Има-
ћемо велики број радних места 
за грађане Прокупља али и То-
плице. Имамо обећање председ-
ника Републике и људи из Ра-
звојне агенције да ће Прокупље 
имати  приоритет  у довођењу 
инвеститора. Поред тога, уско-

ро почиње и изградња тржног 
центра близу Лидла, тако да 
ћемо и овде имати нова радна 
места, а грађани Прокупља ће, 
поред квалитетне хране, моћи у 
свом граду да купе и квалитет-
ну и по повољним ценама одећу 
и обућу.

– Добитник сте највишег при-
знања Града Прокупља, Плакете 
„Свети Прокопије“. Шта за вас 
значи ова награда?

– Свака награда је доказ да сте 
нешто добро урадили. Плакета 
„Свети Прокопије“ за мене има 
посебан значај, обзиром да сам је 
добио у свом граду. Представни-
ци локалне самоуправе, моји су-
грађани, пријатељи препознали 
су мој труд и рад у Скупштини 
Србије да Прокупље представим 
на најбољи могући начин, те отуд 
и ова награда која је уједно и оба-
веза да наставим истим темпом 
и да од нашег града сви заједно, 
удруженим снагама, уз помоћ 
председника Србије и Владе Ср-
бије, направимо лепо место за 
живот.

– Захваљујући Вашем ангажо-
вању, Прокупље је пуно добило 
од Владе Републике Србије. Шта 
још грађани могу да очекују у 
предстојећем периоду и шта мо-
жете да им поручите?

Планови за наредни период 
су велики. Један од најважни-
јих јесте да очистимо депонију у 
центру града код моста и да тај 
простор претворимо у још јед-
но омиљено место Прокупчана, 
поред Хисара. У плану је да ту 
буду неки занимљиви садржаји, 
за наше најмлађе суграђане али 
и оне најстарије. Циљ нам је да 
свака улица у граду и по селима у 
наредном периоду добије асфалт, 
и да од Прокупља направимо 
уређено и лепо место за живот, 
где  ће људи желети да остану. 
Грађанима бих поручио да буду 
стрпљиви, јер сви смо свесни 
тога да не може све одједном да 
се заврши. Искористио бих при-
лику да суграђанима честитам 
предстојеће празнике, и да им 
пожелим да их обележе са поро-
дицом и најближима, у здрављу 
и слози. Па да после празника 
наставимо још јачим темпом, 
да уређујемо наше Прокупље и 
стварамо добре услове за живот 
деце и младих, који су будућност 
овога града.

Љ.М.

A К Т У Е Л Н О

Да заједно наставимо да стварамо добре услове 
за живот деце и младих

Народни посланик из Топлице др Дарко Лакети�: 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A K T У Е Л Н О

9. oктобра 2023.

Полагањем венаца на спо ме -
ник палим борцима у Народно-
ослободилачком рату од 1941. 
до 1945. године, у Прокупљу је 
обележен 9. октобар, Дан осло-
бођења града у Другом светском 
рату.

Почаст погинулим борцима 
одали су представници Војске 
Србије, Топличког управног окру-
га, Града Прокупља, СУБНОР-а 
и других борачких удружења и 
организација.

 – Окупљени овде пред споме-
ником палим Топличанима у 
Другом светском рату, одајемо 
почаст херојским синовима наше 
земље. Сећамо се свих оних који 

су у крвавим сукобима од 1941. до 
1945. године бранили част своје 
земље, слободара који су 9. октобра 
1941. године храбро устали против 
окупатора и Про  купљу удахнули 
слободу, када је цела Европа била 
под фа ши  стичком чизмом, рекао 
је заменик градоначелника Проку -
пља Мирослав Антовић, поз-

дрављајући све присутне испред 
спомен обележја погинулих ро-
дољуба.

Како истиче, обележавајући овај 
дан и друге значајне датуме за наш 
крај и земљу, ми се сећамо наших 
жртава, знаних и незнаних јунака 
који су дали животе и заувек их 
узидали у будућност земље Србије.

– Храброст и жртвовање на-
ших предака у Другом светском 

рату нису били узалудни. Они 
су се изборили за слободу, дали 
нам отаџбину да је чувамо и 
предамо новим генерацијама, 
бољу, успешнију и увек сло  -
бодну. Памтећи њихово јунаш -
тво и негујући сећање на наро-
дно  ослободилачку борбу за 
бу      дућа поколења, градећи бољи 

живот у слободарској Топлици, 
ми чувамо сећање и градимо 
вечне споменике. Сматрам да је 
Прокупље и цела Топлица данас 
боље место за живот, чему смо 
допринели пре свега одговорним 
и домаћинским односом пре ма 
раду. Руководство Града Про   -
купља уложило је велики напор уз 
несебичну подршку председника 
Републике Србије Александра 

Вучића и Владе Србије, да се 
наш крај развија и напредује на 
свим пољима, што отвара но   -
ве могућности за све наше гра  -
ђане. Још једном велико хвала 
херојима и борцима за слободу, 
а наш заједнички задатак је да 
сви заједно са још више снаге 
и ентузијазма градимо нашу 

Топ      лицу и Прокупље, казао је 
Антовић.

У културно-уметничком про  -
граму наступио је хор Музичке 
школе „Корнелије Станковић“ под 
руководством Сање Стојковић-
Антовић, рецитатори, Катарина 
Крстић и Анђелија Јеремић, 
чла    нови секција које раде при 
прокупачком Дому културе.         

 Љ.М.

27. октобра 2023.

Градско веће Града Прокупља 
на седници одржаној 26. октобра 
2023. године донело је Решење о 
утврђивању Локалног програма 
помоћи и обнове оштећених 
породичних стамбених објеката 
у својини грађана услед дејства 
поплава у јуну 2023. године на 
територији Прокупља.

Овај програм помоћи се односи 
на оштећене стамбене објекте у 
својини грађана од прве до пете 
категорије у складу са Упутством 
о јединственој методологији за 
процену штете од елементарних 
непогода.

Помоћ се указује на основу 
извештаја Комисије за процену 
штете настале након поплаве у 

јуну 2023. године на породичним 
стамбеним објектима на тери -
торији Прокупља. Процењено је 
да је оштећено 127 породичних 
стамбених објеката у својини 
грађана, који су разврстани у пет 
категорија у складу са Упутством 
о јединственој методологији за 
процену штете од елементарних 
непогода.

Мере које предвиђа санација се 
огледају у давању бесповратних 
новчаних средстава у циљу обнове 
оштећених породичних стамбених 
објеката, и то за прву категорију 
оштећења 30.000 динара, другу 
категорију оштећења 40.000, за 
трећу 50.000, за четврту 60.000 и за 
пету категорију оштећења 70.000 
динара.

Град Прокупље заузима став 

да, у спровођењу овог Локалног 
програма, размотри и све захтеве 
који су примљени од грађана у 
којима се тражи државна помоћ 
за обнову оштећених породичних 
стамбених објеката у својини гра-
ђана услед дејства поплава у мају 
и јуну 2023. године, при чему 
се искључује могућност доделе 
средстава за накнаду штете за 
власнике објеката којима су одо-
брена средства по Државном про-
граму.

Поступак за пружање помоћи 
покреће се пријавом штете у скла-
ду са Законом о обнови након 
елементарне и друге непогоде и 
сматраће се да су све пријаве под-
нете за државну помоћ, поднете 
и за разматрање по овом прогр - 
аму.

Градска управа града Прокупља 
ће, по пријему коначних решења 
о помоћи, вршити исплату при-
маоцу помоћи на његов текући 
рачун наведен у првостепеном 
ре шењу Градске управе града Про-
купља.

Средства за спровођење овог 
Програма у износу од 2.500.000 
динара обезбеђена су у буџету 
Града Прокупља.

Мере утврђене овим програмом 
спроводе се на територији Града 
Прокупља као јединици локалне 
самоуправе обухваћеној Одлуком 
о проглашењу елементарне непо-
годе коју је Влада Републике 
Србије донела на седници одр-
жаној 19. јуна 2023. године.

            М.М.

Обележен Дан ослобо�еœа Прокупšа у Другом светском рату

Локални програм помо�и и обнове стамбених обjеката оште�ених у jунскоj поплави

Почаст херојима наше земље

Помоћ на основу извештаја Комисије за процену 
штете
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A K T У Е Л Н О

12. октобра  2023.

Уз највеће државне почасти, 
интонирањем химне и полагањем 
венаца пијетета испред спо-
меника јунацима Гвозденог пука 
у Про  купљу је обележена 105. 
годи шњица ослобођења града у 
Првом светском рату.

Венце и цвеће на величанстве-
ни споменик ослободиоцима у 
спо  мен парку „Гвозденом пуку“ 
по  ложиле су делегације Вој ске 
Србије, Града Прокупља, Топ-
личког округа, бројних бора чких 
удружења и удружења грађана. 

Обраћајући се присутнима 
заменик градоначелника Про-
купља Мирослав Антовић је ре-
као да се на данашњи дан пре 
више од једног века у Прокупљу 
развио и барјак слободе, који се 
и данас вијори над Прокупљем, 
Топлицом и Србијом.

– На данашњи дан указује нам се 
сва узвишеност страда ња српског 
народа за држав ност, за слободу 
и њихов по д  виг представља 
исто  риј ско сведочанство вечно-
сти на ше Србије. И данас кад 
се освр немо на те историјске 
догађаје за српски народ и цео 
свет, надахнути смо поносом на 
јунаштво и храброст наших пра-
дедова који су тада потврдили 
свој јединствени патриотизам, 
слободољубље и као припадници 
малог народа уписали се у књигу 
вечитих страдалника у борби за 
параведнији и бољи свет, рекао је 
Антовић. 

Он је пред спомен обележјем 
јунацима „Гвозденог пука“, по-
дсетио да су се на данашњи дан, 
славни топлички војници после 
година изгнанства, коначно вра-
тили у своје домове, на своје 
њиве, у своје винограде, вратили 
се да изграде своју разрушену 
ота џбину и започну нове по-
бедоносне маршеве у миру.

– Те 1918. напаћена четворо-
годишњим ратом и Топлица и 
Србија су се радовале слободи, 
радовали су се и ослобођени 
и ослободиоци. А данас ми 
по том ц и  с ла в н и х  теж а к а , 
који су са пушком кренули да 
стварају Србију знамо да чувамо 
постојеће и да градимо нове 
вредности и тежимо једном 
циљу, животу у слободној, ста-

билној економски и културно 
развијеној Топлици и Србији 
на чијем челу је председник 

Александар Вучић. Зато је наш 
успех сваки новоизграђени 
вртић, школа, нови километар 
асфалтираног пута, нова отво-
ре на фабрика. Већи број прва-
ка уписаних у наше школе. Са-
владана лекција нашег ђака, и 
сваки његов успех је победа да-
нашње Топлице и Прокупља. 
Звонак плач новорођенчади у 
породилишту је успех и понос 

јунака из Великог рата, јер су 
се они борили да Прокупље, 
Топлица и Србија живе, истакао 

је заменик градоначелника 
Прокупља Ми рослав Антовић. 

За шест ратних година, од 1912. 
до 1918,. ратна застава Другог 
пешадијског пука Српске војске 
„Књаз Михајло“ од непријатеља 
због неустрашивости и храб-
рости прозваног „Гвоздени пук“, 
постала је најодликованија у 
српској војсци, више стотина 
припадника тог пука је понело 
неки орден, а међу њима је било 
и много носилаца „Карађорђеве 
звезде“ највишег војничког одли-
ковања, а постали су и миљеници 
ср пског краља Петра и регента 
Александра. У њиховим редови-
ма бориле су се и две хероине 
Ве ликог рата Милунка Савић и 
Флора Сандс. 

Поред јунаштва „Гвоздени 
пук“ је био познат и по губитку 
великог броја људи. Само током 
1914. године пук је вишеструко 
десеткован и те године се често 
борио са трећином снага. У 
публикацији Народног музеја 
Топлице у Прокупљу, пише да је 
„по расположивим подацима” да 
је  2.985 ратника Гвозденог пука 
страдало у великом рату од 1912. 
до 1918.

У пригодном програму у Спо-
мен парку јунака Гвозденог пука 
учествовали су хор Музичке 
школе „Корнелије Станковић”, 
под руководством професора 
Сање Стојковић-Антовић, затим 
рецитатори Књижевне омладине 
Прокупачког Дома културе, Пав-
ле Ранђеловић и Александар 
Вуки   ћевић, који су говорили 
песме „Плава Гробница“ и 
„Гво  з дени људи“ подсетили 
на борбени дух и храброст 
бесмртних ју нака „Гвозденог 
пука“ и свих ју нака палих за сло-
боду Србије у Великом рату.

М.М.

8. новембра 2023.

Град Прокупље је расписао Јав-
ни позив за суфинансирање мера 
енергетске санације породичних 
кућа и станова на територији 
гра  да Прокупља.

Укупно планирана бесповратна 
средства које град заједно са 
сред ствима Министарства до-
дељује путем овог позива износе 
14.650.000,00 динара.

Јавни позив ће трајати до 
утро  шка средстава, а најдуже до 
31.12.2023. године.

Конкурсна документација за 
Јавни позив може се преузети 
на интернет страници Града 
Про купља https://prokuplje.org.
rs/energetska-efikasnost/ или у 
писарници Градске управе Града 
Прокупља, канцеларија број 13.

За све додатне информације 
и оба вештења у вези Јавног по-
зива грађани се могу обратити 
на контакт телефон 027/324-040 
локал 39 или на електронску ад-
ресу info@prokuplje.org.rs.

М.М.

Обележена 105. годишœица ослобо�еœа Прокупšа у Великом рату

Расписан Jавни позив за суфинансираœе мера енергетске санациjе породичних ку�а и станова

Венци и цвеће на споменик јунацима Гвозденог пука

Конкурс траје до утрошка средстава
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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Уз највеће државне почасти, 
интонирањем химне и полагањем 
венаца пијетета на споменик Ју-
на цима „Гвозденог пука” нај-
одликованије и славне јединице 
Српске војске у Прокупљу је 
свечано обележен Дан примирја у 
Првом светском рату.

Венце су положиле и одале по-
част погинулим јунацима деле-
га ције Војске Србије, Топличког 
управног округа, Града Прокупља, 
представници удружења опреде-
љених за неговање традиција 
ослободилачких ратова Србије, 
борачких и других организација 
и удружења.

Поздрављајући присутне Ми-
лан Аранђеловић председник 
Привременог органа Града Про-

купља је рекао да се данас са изу-
зетним поштовањем, на 105. го-
дишњицу од завршетка Великог 
рата, клањамо јунаштву војника 
који су ратовали готово особа са 
инвалидитетом и својој родној 
груди.

– То њихово ратничко и јуначко 
дело било је бљесак храбрости 
и пожртвовања, оних који су 
своје животе уградили у темеље 
толико жељене и очекиване 
сло     боде у свим крајевима Ср -
бије, истакао је Аранђеловић 
и додао да обележавајући ову 
годишњицу цела Србија показује 
да не заборавља и да поштује 
своју славну прошлост и памти 
несебичну жртву српских сељака-
ратника, који су својом храброшћу 
донели светло слободе не само 
свом, већ и многим другим ев-
ропским народима.

– Топлица и Прокупље су по-
себно поносни јер баш са овог 
места у своје славне ратне походе 
кренуо је славни „Гвоздени пук” 
који је заставу победе носио и кроз 

Балканске ратове и у Великом 
рату. Њима али и свим другим 
јунацима тог доба смо покушали 
да се одужимо подизањем овог 
велелепног споменика и велико 
хвала од нас се чује за све јунаке 
и браниоце слободе и сваким 
новим окупљањем овде али и на 
свим другим местима где се чувају 
успомене које симболизују вечиту 
слободарску идеју српског народа, 
подвукао је Аранђеловић.

– Војничка храброст и ис трај ност 
бројчано малог наро да са Балкана и 
данас међу историча рима и војним 
стручњацима иза зива дивљење и 
поштовање. Подвизи тих слободара, 
нас њи хове потомке, треба да учине 
јачим и доследнијим у изградњи 
модерне државе.Ти јунаци али и сви 
други родољуби кроз нашу историју, 
трасирали су и наш пут и зато је пред 
нама дужност да чувамо оно што су 
они освојили у ратним вихорима. 
Слободу коју су они тада у срцу 
носили нама су оставили у наслеђе, 
рекао је Милан Аранђеловић.

– Пут којим данас корачамо 
предвођени мудром и дале косе-
жном политиком председника 
Србије Александра Вучића је пут 
мира и напретка на економском, 
културном и образовном плану. То 
је потреба и интерес свих наших 
грађана и зато уједињени и снажни 
не смемо дозволити да нас победе, 
већ ћемо заједно на путу очувања 
снажне Србије, из сваког града и 
насеља заједно корачати кораком 
наших храбрих предака, а тај пут 
је стремљење ка бољој и лепшој 
будућности за нас и наше потомке 
закључио је Милан Аранђеловић. 
У све чаном програму обележавања 
Дана примирја у Великом рату 
учествиповали су чланови хора 
прокупачког Дома културе под 
управом Сање Стојковић-Анто-
вић, као и рецитатори Књи жевне 
омладине Прокупље који су гово-

рили песме „Плава гробница” – 
Милутина Бојића и „Домовина се 
брани лепотом”, Љубивоја Ршу-
мовића.

Дан примирја у Првом светском 
рату обележава се у знак сећања 
на 11. новембар 1918. године, када 
је у француском граду Компјену 
потписано примирје, чиме је 
окончан Први светски рат.

Примирјем потписаним пре 
105 година, у Француској, обу-
стављене су борбе у Првом свет-

ском рату између земаља Ан та нте 
и Немачке, а Даном при   ми  рја у 
свету се обележава и завр шетак 
најразорнијег рата који је историја 
до тада забележила.

Последице рата, узимајући у 
обзир величину земље и бројност 
популације, биле су најтрагичније 
по Србију, а процењује се да је 
у рату страдало више од 1,24 
милиона људи, односно 28 про-
цената укупне српске по пулације 
из 1914. године.                        М.М.

Уз наjвише државне почасти у Прокупšу обележен Дан примирjа у Првом светском рату

Дубок наклон јунацима који су себе уградили  
у слободу Србије 

6. новембра 2023.

У оквиру пројекта санације и 
реконструкције постојеће трим 
стазе око брда Хисар, данас су 
почели радови на њеном осве-
тљењу у дужини од 1320 метара.

Вредност радова је 5.915.472,00 
динара а финансира их Министар-
ство туризма и омладине, уз 
учешће Града Прокупља са из-
носом од 1.800,000,00 динара.

Према речима представника 
фирме Елмонт Ниш, Миодрага 
Недељковића, радови су почели 
ископавањем ровова, а у наставку 
је предвиђено постављање сту-
бова и око 50 ЛЕД светиљки. 
Уко   лико временске прилике буду 
повољне, радови ће бити завр-
шени у планираном року.      

Љ.М.

Уре�еœе брда Хисар

Почели радови на 
осветљењу трим стазе 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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Новинарка Деа Ђурђевић јед-
на од оснивача и председница 
Удру жења „Будимо безбедни“ и 
чланови каравана „Заједно мо-
жемо“ посетили су Прокупље и 
разговарали са Миланом Ар ан-
ђеловићем председником При-
временог органа Града Проку пља.

Разговарало се о актуелним про-
блемима особа са инвали дитетом 
и реализованим проје кти ма који 
су побољшали њи хов живот у 
Прокупљу и о кон     ктретним ко-
рацима који се пре  дузимају у том 
циљу, као и о ка равану „Заједно 
можемо“ захв аљујући коме се при-
купљају важни подаци за израду 
првог Јавног регистра особа са 
инва лидитетом у Србији.

– У циљу окупљања особа са 
ин валидитетом наш караван оби-
лази Србију јер ми само за  једно 
можемо да остваримо све наше 
потребе и да остваримо сва наша 
права, рекла је Ђурђевић.

– Прокупље је 21. град у Србији 
који смо обишли и захвални смо 
председнику Привременог органа 
Града Прокупља на срдачној до-
бродошлици и на томе што смо 
разговарали о неким конкретним 
стварима које треба да поправимо 
и заједнички да урадимо, а и о 
системским стварима које треба 
да се промене и то на који начин да 
локална самоуправа и удружења 
треба да утичу на државни врх, 
истакла је Ђурђевић.

Она је додала, да је крајњи циљ 
каравана и читавог покрета да 
се коначно добије први Јавни 
регистар особа са инвалидитетом 
јер само на тај начин ће се тачно 
видети колико таквих особа има, 
како би знали коме шта и колико 
треба како би могли да траже и 
остваре своја права, као и да се 
зна колико њих може конкретно 
да допринесе  систему у смислу 
запошљавања, све у циљу промена 
система на боље, како би чланови 
удружења Будимо безбедни бо-
ље функционисали, истакла је 
Ђурђевић.

– Управо зато нам је потребна 
подршка локалних самоуправа, јер 
се сарадњом најбоље проналазе 

особе још увек невидљиве у си-
стему, нарочито оне из ру ралних 
средина, казала је Деа и поручила 
да ће остваривањем права и они 
бити оснажени и самостални.

Ђурђевић је истакла да од др-
жавног врха имају „зелено светло“ 
али да морају заједнички да делују 
како би означили конкретно шта 
су њихови про блеми и како да их 
решавају.

Поздрављајући госте Милан 
Ара нђеловић је рекао да је веома 
важна тема о којој се разговарало 
јер се ради о унапређењу положаја 
особа са инвалидитетом на репу-
бличком и сваком другом нивоу.

– Наравно ми морамо да пође-
мо од локалног нивоа где особе 
са инвалидитетом живе па је ре-
шавање њихових проблема и 

потреба овде и најважније, рекао 
је Аранђеловић.

Он је истакао да је битно препо-
знати те проблеме и да је караван 
„Заједно можемо” само увод у неке 
даље кораке и процедуре којима 
ће се доћи до регистра у Србији и 
кроз те регистре означити њихове 
потребе и све оно што ће им 
будући живот учинити лакшим 
и функционалнијим у заједници.

– Причали смо и о статусу дру-
штава особа са инвалидитетом на 
локалном нивоу и о помоћи која 
им локална самоуправа пружа али 
и о ономе што чини Република 
Србија путем Министарства за 
рад, борачка и социјална питања. 
Апеловали смо да се поведе нека 
дебата и расправа на неке теме 
које су свима јако значајне и ко-

јима би се указало на проблеме 
који морају да се реше на неком 
вишем нивоу, закључио је Милан 
Аранђеловић и додао да ће ло кална 
самоуправа наставити и надаље да 
подржава и удружења и особе са 
инвалидитетом који су чланови 
тих удружења а све у циљу бољих 
услова за њихово функционисање 
и парципирање у друштву.

Удружење „Будимо безбедни“ 
у сарадњи са компанијом „Еуро 
браво“ до сада је проналазио и 
на грађивало најуспешније у ра-
зним местима широм Ср бије, а 
то је у Прокупљу био дваде сет-
петогодишњи Ђорђе Митровић 
члан прокупачког Удружења обо  -
лелих од дечије и церебралне па-
рализе, који се од рођења бори 
са том болешћу и успео је упркос 
прогноза лекара, да постигне 
готово немогуће у свом опоравку. 
Ђорђе је завршио Вишу школу 
струковних студија, познат је као 
промотер свега доброг и лепог и 
написао аутобиографску књигу 
која се ове године продавала и на 
Београдском сајму књига. Обра   -
ћајући се присутнима он је го-
ворећи о проблемима особа са 
инвалидитетом рекао да су они 
велики и свакодневни.

– Али ја својим радом и ак-
тивношћу желим да покажем на-
шем друштву и свим људима да без 
обзира на свој инвалидитет особе 
са инвалидитетом треба да живе 
живот пуним плућима. Данашњи 
поклон ми је још један велики 
подстрек да у свом раду и животу 
наставим да се бавим својом 
мисијом коју сам назвао „буђење 
успаваних душа“. Надања су ми 
велика, нарочито сада после сусрета 
са Деом која зрачи оптимизмом, а та 
њена енергија је велики искорак за 
наше друштво и надам се да ћемо са 
њом за једно успети у настојањима 
да разбијемо све предрасуде и ба-
ријере које се налазе пред осо бама 
са инвалидитетом, рекао је Ђорђе 
Митровић.

Милан Аранђеловић је гостима 
показао и прилазну рампу и лифт 
коју је поставила локална са мо-
управа у згради Градске ку ће на ме-
њене особама са инва лидитетом.

Деа �ур�еви� и Удружеœе „Будимо безбедни” посетили Прокупšе

Како побољшати  живот особа са инвалидитетом 

30. октобра  2023.

Национална служба за запо-
шља вање расписала је јавни по-
зив за реализацију програма под-
стицања запошљавања младих 
„Моја прва плата“, који ће бити 
ре     ализован кроз четири фазе.

Избор кандидата од стране по  с-
лодавца биће спроведен од 7. до 22. 
децембра 2023. г., а коначна листа 
послодаваца са бројем изабраних 
извршилаца на оглашеним радним 
позицијама биће објављена 
на порталу „Мо ја прва плата“ 
најкасније до 29. 12.2023. године.

У новом циклусу програма 
„Мо     ја прва плата“ предвиђено је 
укључивање 10.000 незапослених, 
старости до 30 година, са најмање 
средњим образовањем и без 
радног искуства. Програм ће се 
спроводити код послодавца, у 
приватном и јавном сектору, у 

трајању од 9 месеци, без заснивања 
радног односа. Млади са средњим 
образовањем  добијаће новчану 
накнаду у износу од 28.000 динара, 
са високим образовањем 34.000 
динара, уз уплату доприноса за 
случај повреде на раду и про фе-
сионалне болести.                   Љ.М.

У циšу смаœеœа незапослености 

Јавни позив за учешће у програму „Моја прва плата“

М.М.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A K T У Е Л Н О

Потписан Колективни уговор изме�у Града Прокупšа, оба синдиката и руководства JКП „Градски водовод“

Олакшице за раднике и послодавца 
17. октобра 2023.

У свечаној сали Градске управе 
Града Прокупља градоначелник 
Прокупља Милан Аранђеловић 
потписао је Колективни уговор са 
представницима два синдиката и 
руководством прокупачког Јавног 
комуналног предузећа „Градски 
водовод“.

Тим поводом градоначелник 
је изјавио да је до потписивања 
Уговора дошло на иницијативу 
запослених у ЈКП „Градски во-
довод“ који су у претходном 
периоду иницирали и преговоре 

између синдиката запослених, 
послодавца и Града Прокупља као 
оснивача тог предузећа.

– Потписивање овог Коле-
ктивног уговора омогућиће олак-
ши це радницима и послодавцу 
кроз суштинске промене рада на 
терену, казао је градоначелник 
Аранђеловић и нагласио да се ради 
о акту који је налик Републичком 

колективном уговору који су 
синдикати запослених у комунал-
ној делатности потписали са 
Владом Републике Србије.

– То су неке најминималније 
олакшице, оно колико смо ми 
могли радницима да омогућимо, 
јер се подразумева да ако радник 
није задовољан и услуга неће 
бити адекватна, а са друге стране 
и они су преузели обавезу да се 
максимално потруде у наредном 
периоду и да услуге које пружају 
грађанима Прокупља буду много 
боље и квалитетније, рекао је гра-
доначелник Аранђеловић.

Он је подвукао да су у пре-
говорима учествовали начелник 
Градске управе Града Прокупља и 
Правобранилаштво, руководство 
ЈКП „Градски водовод“ као и пре-
дставници оба синдиката и да је 
постигнут договор на обострано 
задовољство.

Он је изразио наду да ће рад-
ници поменутог предузећа бити 

задовољни, а и да ће грађани од 
тога имати највеће користи.

Представник синдиката запо-
сле них у комуналној стамбеној 
делатности Србије ЈКП „Градски 
водовод“ Бобан Цветковић је 
овом приликом истакао да је 
срећан због потписивања Ко-
лективног уговора на који су 
радници тог предузеће јако дуго 
чекали јер претходна власт није 
имала разумевања за то.

 – Ја сам пресрећан јер година-
ма чекамо тај уговор који много 
значи како нама тако и оснивачу 
и радницима и самом граду. Овом 

приликом се захваљујем пред -
ставницима Града Прокупља који су 
као одговорни социјални партнер 
најбоље разумели ту проблемати  ку. 
Овим Уговором решавамо битна 
питања за рад нике, процес рада и 
потро шаче што ће све утицати и на 
побо љшање наших услуга које ће 
најбоље осетити грађани, казао је 
Цветковић.

На разумевању представницима 
Града Прокупља захвалио се и 
Зоран Илић председник АСНС 
ЈКП „Градски водовод“ који је 
истакао да потписани уговор 
гарантује заштиту права радника, 
повећање давања за топли оброк и 
регреса за годишњи одмор.

Своју захвалност Граду Проку-
пљу и представницима оба син-
диката као и свима који су уче-
ствовали у изради документа 
којим су јасно дефинисана права 
и обавезе радника, захвалила 
се и в.д. директор ЈКП „Градски 
водовод“ Радмила Перић.

Овим Уговором уређују се пра-
ва, обавезе и одговорности из 
радног односа и по основу рада, 
међусобни односи потписника 
уговора, пост упак измена и 
допуна уговора и друга питања од 
значаја за запослене и послодавца, 
у складу са законом.

М.М.

Прокупачка Народна кухиœа обележила Светски дан борбе против сиромаштва  

Корисницима појачани оброци и гардероба
18. октобра 2023.

Црвени крст у Прокупљу је 
обележио Светски дан борбе 
про тив глади и сиромаштва, тако 
што је за 300 корисника Народне 
кухиње обезбеђен појачан оброк 
из донација, средстава локалне 
самоуправе и самосталних извора 
те организације.

Како је рекао секретар про-
купачког Црвеног крста, Драган 
Суботић, корисници Народне 
кухиње у Прокупљу, у којој се 
свакодневно спрема 300 то плих 
оброка за социјално нај угро женије 
чланове из 110 породица, добили су 
пецива и сухомеснате производе.

Према његовим речима за децу 
чланова социјално угрожених 

породица који се свакодневно 
хране у прокупачкој Народној 
кухињи обезбеђена је и гардероба 
у виду топлијих одевних предмета 
потребних за наступајућу сезону 
јесен – зима.

Како је објаснио Суботић ради 
се о гардероби коју су прикупили 
ђаци прокупачке Основне шко  ле 
„9. октобар“ и полазници Пред-
школске установе „Невен“.

Град Прокупље издваја значајна 
новчана средства за рад Народне 
кухиње, а поводом обележавања 
Светског дана борбе против си-
ромаштва кухињу је посетила и 
члан Градског већа задужена за 
социјална питања Тијана Гвоз-
деновић.

М.М
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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13. новембра 2023.

Друга фаза радова на изградњи 
Здравственог центра у Прокупљу 
која се односи на комплетно 
опремање овог објекта, одвија се по 
плану и у складу са роковима, тако 
да ће наредне године, до септембра 
месеца, грађани Про купља и 
Топлице добити једну савремену 
установу, најмодернију на Балкану.

Како каже народни посланик 
из Прокупља доц. др Дарко Ла-
кетић, ова установа биће по свим 
савременим здравственим стан-
дардима.

– Реч је о највећем капиталном 
пројекту у Топлици икада. Разго-
варали смо са извођачима радова, 
и до 5. децембра очекујемо да 
буду завршене две огледне собе, 
које ће презентовати унутрашњи 
ентеријер Здравственог центра, 

каже Лакетић и додаје да је у току 
и изградња простора за магнетну 
резонанцу која ће бити у подруму 
Здравственог центра.

– По први пут у историји овога 
града имаћемо нову магнетну 
резонанцу. Такође, имаћемо и 
нов дигитални мамограф који би 
требало да стигне до Нове године, 
истиче Лакетић који редовно 
обилази радове на Здравственом 
центру.

Према његовим речима, анга-
жовани су и стручњаци из локалне 
самоуправе, који такође прате 
радове, обзиром да су држава и 
Град издвојили велика средства за 
реализацију овог пројекта, тако да 
све мора да буде по плану.

– Задовољан сам и поносан 
на све ово што радимо заје дно 
са нашим народом у Проку пљу. 
У току је и завршетак специ-

јализације тима младих лекара 
који ће на адекватан начин ко-
ристити опрему овог центра, 
а у служби и на добробит свих 

грађана Топлице, закључио је 
народни посланик доц. др Дарко 
Лакетић.

16. новембра 2023.

Радови на санацији ударних 
рупа на подручју града Прокупља 
почели су пре неколико дана, а 
за ту намену из градског буџета 
издвојено је око 20 милиона 
динара.

Како је саопштено из ЈП за 
урбанизам и уређење Града Про  -
купља, које обавља послове над-
зора, крпљење рупа завршено 
је у улици Ратка Павловића, на 
деоници од семафора до центра 
града.

У току су радови на делу пу-
та од Ау тобуске станице до 
подвожњака, а након тога нас-
тављају се на целом подручју 
на сеља Гарић и центра града, а 

предвиђено је да буду завршени 
за месец дана.

Према речима надлежних, 
центар града такође је обухваћен 
овим пројектом, а почеће се 
од Хајдук Вељкове улице, Кнез 
Михајлове, Косовске, Стархињића 
Бана, као и свих других са оште-
ћеним коловозима. Тиме ће бити 
омогућени безбеднији услови 
за кретање возила и пешака, јер 
се ради о најфреквентнијим и 
најнасељенијим улицама.

У оквиру радова на санацији 
удраних рупа, у наредном периоду 
биће саниране рупе и на сеоским 
улицама и путевима, како би сви 
грађани имали уређену путну 
инфраструктуру и квалитетне 
услове за живот и рад.            Љ.М.

Завршава се Здравствени центар у Прокупšу

Град Прокупšе издвоjио 20 милиона за поправку улица

У току изградња простора за магнетну резонанцу

Санирају се ударне рупе на градском подручју 

1. новембра 2023.

Радови на реконструкцији рас-
крс   нице улица Вељка Влаховића, 

Копаоничке и Кајмакчаланске 
почели су 1. новембра и на овом 
делу саобрћај ће бити потпуно 
обуствљен до завршетка радова.

Поменута раскрсница, налази се 
близу нове Зелене пијаце, а њеном 
реконструкцијом биће урађен 
и прилаз мосту који ће коначно 

бити стављен у функцију. 
Поред реконструкције раскрс-

нице, у плану је и постављање 
одговарајуће уличне расвете.

Реконструише се раскрсница код нове Зелене пијаце

10. новембра 2023.

Како мини депонија близу пијаце 
у насељу Гарић не би прерасла у 
већу, надлежни из Градске управе 
у Прокупљу контактирали су данас 
надлежне у Јавно – комуналном 
предузећу „Градски водовод” и 
договорили да се ова локација 
очисти.

Радници овог предузећа одмах 
су изашли на терен, и простор око 
пијаце је очишћен.

– Апелујемо на продавце, на 
житеље овог насеља да не бацају 
отпад и праве сметлиште. Постоје 
канте, контејнери за одлагање 
смећа. Ово је веома ружно, 
посебно јер се овде налази Општа 
болница, казали су из Градске 
управе и додали да морамо да 
будемо одговорни, и да чувамо 
средину у којој живимо, за нас, и 
за будуће генерације.

Очишћена депонија близу пијаце у Гарићу
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A K T У Е Л Н О

19. октобра 2023.

Министарство просвете, науке 
и технолошког развоја обезбеди-
ло је 60.000 евра за реновирање 
пекарске радионице која ради 
при прокупачкој пољопривредној 
школи „Радош Јовановић – Сеља“.

Како су рекли у тој школи ради 
се о простору од око 50 квадрата 
радионице за обављање стручне 
праксе будућих пекара, где ће 
након сређивања унутрашњег 
простора бити инсталирана и 
нова најсавременија опрема која 
ће ђацима омогућити  много 
боље услове за стручно усаврша- 
вање.

– Нова, модерна опрема омо-
гући ће нам да још боље обучимо 

наше ученике и припремимо их 
за рад са најновијим технологија-
ма у области пекарске индустрије. 

Тако ће стећи комплетно знање и 
вештину и неће морати да обавља-
ју праксу и додатно усавршавање 

у другим пекарама у граду, кажу у 
Пољопривредној школи.

Ученици прехрамбеног смера 
Средње пољопривредне школе то-
ком трогодишњег школовања сти-
чу диплому „пекар мајстор“ која је 
једна од траженијих како у Србији, 
тако и у земљама Европске уније. 
Зато је како истичу у тој школи, из 
године у годину све већа заинтере-
сованост за пекарски смер.

Прокупачка Пољопривредна 
школа деценијама уназад образу-
је врхунске кадрове у области по-
љопривреде и прехрамбене инду-
стрије а ученици пекарског смера 
често освајају награде и признања 
на такмичењима школа широм 
Србије.

М.М.

19. октобра 2023.

У оквиру РОМАКТЕД програ-
ма Савета Европе, у прокупачком 
насељу „Царина“ одржани су пре-
вентивни прегледи за припаднике 
ромске популације.

Изабела Сејдић фасцилитатор 
овог програма у Прокупљу, иста-
кла је да је циљ акције подизање 
свести ромског становништва о 

значају превенције, као и пружа-
ње могућности да на што бржи и 
лакши начин обаве превентивни 
преглед.

– Акција је намењена ромском 
становништву, али и сви други 
грађани могу да искористе погод-
ности и да без заказивања, здрав-
ствене књижице и упута, обаве 
контролу свога здравља мерењем 
крвног притиска и вредности ше-

ћера у крви, казала је Сејдић и 
додала да се акције превентивних 
прегледа Рома спроводе и у дру-
гим градовима и општинама у Ср-
бији, као и широм Европе.

У оквиру РОМАКТЕД програ-
ма, у Прокупљу ће бити органи-
зоване и радионице за ученике, а 
већ сутра у Медицинској школи 
„Др Алекса Савић“ најављено је 
предавање о менталном здрављу 

младих, на тему алкохолизам и 
наркоманија.

У Прокупљу живи око 4.000 
становника ромске популације, а 
већи део, посебно деца и млади 
обухваћени су разним програми-
ма у циљу побољшања услова од-
растања и школовања.                                 

Љ.М.

Реновираœе пекаре Поšопривредне школе у Прокупšу 

У циšу очуваœа здравšа

Ресорно министарство издвојило 60.000 евра

Превентивни прегледи за припаднике ромске 
популације

7. новембра 2023.

Нешто више од 700 прокупач-
ких пензионера чије пензије не 
прелазе 20.631,53 динара, ових 
дана добија поклон пакете са 
основним животним намирни-
цама за чију набавку је Удружење 
пензионера у Прокупљу издвојило 
нешто више од 390.000 динара.

– Ради се о прехрамбеним паке-
тима који садрже два килограма 
брашна килограм шећера, литар 
зејтина, кутију чаја и килограм 
соли, док се од поделе средстава 
за хигијену овог пута одустало 
због здравствених разлога, како 
се хемија не би мешала са храном, 
казао је председник прокупачког 
Удружења пензионера Милован 
Вичићевић.

– Надамо се да ће ова наша мала 
помоћ пензионерима са најнижим 

примањима добро доћи, истиче 
Вучићевић и додаје да то удруже-
ње више пута годишње и на друге 
начине помаже својим члановима.

– Наши чланови могу у свако 
доба да добију новчане позајми-
це за куповину огревног дрвета, 
угља, за куповину лекова, плаћање 
електричне енергије и комуналија, 
за куповину зимнице, животних 
намирница, гардеробе и свих дру-
гих потрепштина, истиче Вучиће-
вић. 

Он подвлачи да пензионери 
могу да добију новчане позајмице 
од 5.000 до 20.000 динара са роком 
отплате највише на осам месеци и 
то без камете. Пензионери могу да 
се одлуче и за мањи рок отплате у 
зависности од својих примања, а 
за ту намену прокупачко Удруже-
ње пензионера ове године издво-
јило је 20.000.000 динара.

Подела бесплатних пакета са 
храном прокупачким пензионери-
ма са најнижим пензијама је у току 
и према речима запослених у том 

удружењу, за пакете влада велико 
интресовање тако да су за само 
пар дана готово сви пакети већ 
подељени.                                  М.М.

Бесплатни прехрамбени пакети прокупачким пензионерима 

Помоћ члановима са најнижим примањима
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A K T У Е Л Н О

4. октобра 2023.

Предшколска установа „Невен“ 
придружила се обележавању ма-
нифестације „Дечија недеља“, која се 
различитим програмима, одржава 
од 2. до 8. октобра. Ове године се 
обележава под слоганом „Велико 
срце деце Србије“, а по свећена 
је унапређивању под стицајног, 
здравог и безбедног окружења у 
ком деца могу да раз вијају своје 
потенцијале, као и вршњачкој и 
међугенерацијској толеранцији.

И ове године, традиционално у 
оквиру „Дечије недеље“ прокупа-
чки предшколци посетили су 
Градску кућу у Прокупљу како 
би се упознали са радом локалне 
самоуправе и сазнали како се 
руко води градом, примају стран -
ке, одржавају седнице Скуп-
штине града Прокупља, како фун-
кционишу градске службе али и да 
виде где се одржавају венчања и 
сви други важни догађаји.

Предшколце је примио и поз-
дравио заменик градоначелни ка 
Прокупља Мирослав Антовић 
који је у срдачном разговору 
са децом истакао да му је задо-
вољство да прими будуће прваке 
и задовољи њихову радозналост 
и велику жељу да посете Градску 
кућу, најважнију и најстарију 
здраду у Прокупљу и упознају се 
са људима који ту раде.

– Ми смо одговорна локална 
самоуправа која брине о својим 
грађанима, а посебно о деци, 
предшколцима и школарцима 
и трудимо се да им створимо 
најбоље услове за учење и од-
растање, рекао је Мирослав Анто-
вић, заменик градоначелника 
Про купља.

Радознала деца постављала су 
бројна питања заменику градона-
челника и с пажњом слушала од-
говоре, а након тога говорили сти-
хове и сви заједно отпевали песме 
„Имам право“ и „Кад си срећан“.

На топлом пријему и несебичној 
помоћи локалној самоуправи се, 
у име свих, захвалила директорка 
ПУ „Невен“ Весна Јовановић.

Будући прваци су овом прили-
ком Мирославу Антовићу заме-

нику градоначелника Прокупља 
уручили и велику слику, њихов 
заједнички рад у боји на папиру, 
за који је он рекао да ће убудуће 
красити његов кабинет.

М.М.

26. октобра 2023.

Ученици издвојеног одељења 
Основне школе „9.октобар“ у Доњој 
Стражави, добили су соларну 
клупу, коју ће поред њих, моћи да 
користе и мештани овог села, али и 
случајни пролазници. Ово је прва 
клупа оваквог типа на теритотији 
Топличког управног округа.

– Предавање и квиз, које смо 
имали, поклон су ст удената 
београдског Универзитета, тачније 
ово је њихов мастер рад, којим 
су хтели да покажу колики је 
значај очувања животне средине. 
Соларна клупа ће нам омогућити 
извођење различитих радионица 
на отвореном из области заштите 
животне средине. Биће то и место 
за предах, на коме има бесплатног 
интернета. Она је паметна јер 
доприноси квалитету живота 
грађана. Преко сензор модула, 
који су осетљиви на температуру, 

на влажност ваздуха и слично, 
преносе се информације на уређај, 
које се даље емитују грађанима 
преко дисплеја на клупи, рекла 
је директор Основне школе „9. 
октобар“, Марина Китановић.

– Наши паметни телефони као 
и лаптоп рачунари губе своју 
функцију када остану без енергије 
односно батерије. Соларна клупа 
брине о томе да грађани у сваком 
тренутку и на сваком месту могу 

напунити своје телефоне, лаптоп 
рачунаре или скутере. Свакако, 
увек се можемо организовати 
и без телефона и лаптопа, али 
често је хитно, нужно и потребно 
одговорити на мејл, поруку или 
позив. Такође, уз соларну паметну 
клупу корисник може планирати 
учење или рад у природи, на 
отвореном, нагласили су студенти 
из Београда.

Студенти су за ученике ове шко-
ле одржали предавање о соларној 
енергији и организовали квиз, на 
коме су одлучили да се њихова 
„паметна клупа“, зове Сунчица, 
према предлогу ученице Нине 
Лукић.

Постављању соларне клупе, 
присуствовали су и ученици ма-
тичне школе у Прокупљу и сред-
њошколци из Техничке школе 
„15. мај“ и Пољопривредне школе 
„Радош Јовановић Сеља“.

Л.С.

1. октобра 2023.

Прокупачке учитељице, Јелена 
Бабић и Љиљана Соколовић, по -
стигле су велики успех на дру-
гом по реду националном фе -
стивалу „Science on Stage“, који 
је реализован у Београду под 
сло ганом „СТЕ(А)М образовање 
за (н)ово доба”. Оне ће са про-
јектом „Магична јабука“, који је 

проглашен за један од најбољих, 
учествовати следеће године на 
Европском фестивалу у Финској.

Пријављено је 55 пројеката из 
целе Србије, од којих је 20 ода-
брано за такмичење, a међу ода-
браним радовима нашао се и онај 
чије су ауторке Јелена Бабић и 
Љиљана Соколовић.

– Фестивал „ Science on Sta ge Srbija 
” и Институт за мо дерно образовање 

позвали су прет ходно све васпитаче, 
учите ље и наставнике основних 
и средњих школа, који имају 
оригиналне идеје за преношење 
знања из научних предмета, да се 
одазову на конкурс како би био 
изабран најбољи пројекат, који 
ће Србију представљати на 13. 
Европском фестивалу „ Science on 
Stage” 2024. године у Финској, рекла 
је учитељица Јелена Бабић, објаш-

њавајући шта је претходило самом 
учешћу.

На фестивалу „ Science on Stage” 
у Финској, биће представљено 
још неколико пројеката из праксе 
наставника. Међу њима ће бити 
и три пројекта наставника из 
Србије, а то су

„Физика као бајка”, „Баци свет-
лост на физику” и „Генетика голу ба”.

Л.С.

У оквиру „Дечиjе недеšе“ 

Школа у Доœоj Стражави добила соларну клупу

Прокупачке учитеšице на Европском фестивалу у Финскоj

Прокупачки предшколци посетили Градску кућу

Прва паметна клупа у Топлици

Представник Прокупља пројекат „Магична јабука“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

8. новембра 2023.

Потпредседница Владе Репу-
блике Србије и министарка кул-
туре Маја Гојковић, посетила 
је Народни музеј „Топлице“ 
у Прокупљу, где је разгледаја 
сталне поставке и паное на који-
ма су представљени актуелни 
пројекти, као и они који ће бити 
реализовани у наредном периоду 
средствима Министарства кул-
туре.

– Велико је задовољство увек 
када дођем у Прокупље и уверим 
се да све оно што је Министарство 
културе подржало кроз конкурсе 
и који се спроводе кроз сектор 
културног наслеђа, добију своју 
праву слику и успешну ре а ли-
зацију. У разговору са пред-
седником Привременог органа 
Града Прокупља Миланом Ара-
н   ђеловићем и директорком На-
родног музеја Топлице Љиља-
ном Красић, разговарали смо о 

предстојећим пословима који 
ће бити спроведени уз подршку 
нашег министарства, изјавила је 
министарка Гојковић.

Како истиче, прве фазе многих 
пројекта су до сада завршене, а 

данашња посета овој установи 
била је прилика и да се упозна и 
са пројектом реконструкције и 
адаптације прокупачког Музеја.

– Договорили смо се да уче-
ствују у на конкурсу  за 2024. 

годину, како би Министарство 
културе подржало овај изузетно 
добар пројекат. То је од великог 
значаја ,  ј ер  с е  Му з е ј  б а ви 
очувањем културног наслеђа 
које је пронађено на разним 
локалитетима којих овде има 
заиста много, казала је Гојковић 
и додала да су адаптација и 
изградња музеја широм Србије 
приоритет рада Министарства 
културе.

Директорка Народног музеја 
Топлице, Љиљана Красић је казала 
да министарство већ пуних шест 
година помаже рад прокупачког 
музеја.

– Министарка је имала пуно тога 
да види приликом данашње посете 
Музеју, како оне реализоване 
пројекте, тако и започете, али и 
оне који тек предстоје, казала је 
Красић и изразила захвалност 
министарству за све што чине за 
ову установу у наш град.

Љ.М.

11. октобра 2023.

Народни музеј Топлице, број-
ним креативним радионицама, 
обележава 77 година постојања и 
успешног рада. Тим поводом су од 
раних јутарњих сати, па до касних 
вечерњих, врата музеја била су 
отворена за све посетиоце, који су 
желели да обиђу сталне поставке уз 
стручно вођење музејских водича.

– За све наше посетиоце улаз је 
данас бесплатан, тако да могу да нас 
посете и виде све оно што можда 
нису видели у нашој установи, 
рекла је директор Народног музеја 
Топлице Љиљана Красић.

Овим поводом, организован 
је обилазак Утврђења на Хисару 
са ученицима виших разреда 
прокупачких основних школа, 

где их је кустос археолог Сања 
Црнобрња Красић, упознала са 
археолошким истраживањима. 
Са Спомен собом и Спомен 
парком, посвећеним „Гвозденом 
пуку“, ученике Основне школе 
„Никодије Стојановић Татко“ и 
„9. октобра“, упознали су кустос 
историчар Маја Димић и музејски 
саветник историчар Дарко Жарић.

Они су ђацима говорили о 
чу веном, најхрабријем и нај-
одли кованијем пуку српске вој-
ске икада „Гвозденом пуку“, 
ко ме су Бугари дали име, због не-
у  страшивости његових војника.

Кроз радионицу „Праисторијске 
животиње“ други разред Основне 
школе „Ратко Павловић Ћићко“, 
провела је виши водич Маријана 
Остојић.                                        Л.С

Народни музеj „Топлице“ посетила потпредседница Владе Републике Србиjе и министарка културе Маjа Гоjкови�

Прокупачки Музеj обележио 77 година постоjаœа

Пројекти реализовани уз подршку министарства

На програму бројне радионице

22. новембра 2023.

Народни музеј Топлице у Про-
купљу и Руско географско дру-
ш тво, организовало је изложбу 
фотографија „Најлепша земља”, 
на којој су љубитељи уметности 
могли да виде победничке фото-
графије са годишњег Сверуског 
фото-конкурса. Он је посвећен 
очувању изворне природе Русије 

и неговању брижљивог односа 
према животној средини, а је-
ди ни услов учешћа на том кон-
курсу, јесте да су фотографије на-
прављене у Русији.

– Руско географско друштво 
овај фото-конкурс организује као 
међународну манифестацију. У 
многим земљама посетиоци могу 
да виде природне лепоте Русије, 
земље, која се простире на 17 

милиона километара квадратних, 
кроз 11 временских зона, рекли су 
организатори изложбе.

Од 2015. године, када је почео 
овај конкурс стигло је више 
од пола милиона фотографија, 
које је направило више десе-
тина хиљада фотографа из Ру-
сије и иностранства, а које 
при   казују лепоту те земље. Са 
сво јих 12 мора, 11 часовних 

зона, 10 природних зона, Ру сија 
представља неисцрпну инспи-
рацију за фотографе.

Овој изложби у прокупачком 
музеју, као својеврсном ча  су ис-
торије и географије, присуство-
вали су ученици основних школа 
„9. Октобар“, „Никодије Стоја-
новић Татко“ и „Милић Ракић 
Мирко“.

                                      Л.С

Изложба фотографиjа Руско-географског друштва

„Најлепша земља“
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Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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23. октобра 2023.

Позоришни фестивал „Испад 
фест“, који је прошле године у 
нашем граду одржан по први 
пут, и ове године је  организован 
у Дому културе, од 28. новембра 
до 2. децембра.

Фестивал се организује у извр-
шној продукцији Центра за ин-
терактивну уметност ИСПАД 
из Београда, а уз подршку Града 
Прокупља, Министарства кул-
туре Републике Србије, Дома 
Кул туре у Прокупљу и топличких 
привредника. Наш град ће у тих 
пет дана угостити бројне глумачке 
легенде. Ту су Никола Ђуричко, 
Љ у б о м и р   Б а н д о в и ћ ,  М и -
на Лазаревић, Милан Васић, Ми-
лан Калинић, Предраг Смиљ ко-
вић, Снежана Савић и други.

Фестивал 28. новембра отвара 
„Showbiz – stand ap“ Никола 
Ђуричко, сутрадан 29. новембра 
нас очекује представа „Чекајући 
доктора“ Народног позоришта 
у Лесковцу која је недавно на 
завршеном фестивалу у Ма ке-
донији проглашена за нај бољу 
комедију са Предрагом Смиљ-
ковићем, 30. новембра „Чорба од 
канаринца“ Звездара театра са 
Љубомиром Бандовићем и Мином 
Лазаревић, 1. децембра „Школа 
за љубавнике“ Славија театра са 
добро познатим Миланом Кали-
нићем и Миланом Васићем, док 
фестивал 2. децембра затвара 
представа „Удај се мушки“ Испад 
театра у којој поред Снежане 
Савић играју Стефан Урош Тешић 
и Прокупчанин Предраг Котур, 
домаћини фестивала.               Л.С.

27. октобра 2023.

Народни музеј Топлице, пре-
д ставио је врло вредну и зна-
чајну монографију „Ратници 
Гво зденог пука”, историчара 
му зејског саветника Дарка Жа-
рића из Прокупља у Српском 
кул т урно – информативном 
це  н т ру  СПОНА у  Скоп љу. 
На промоцији су, поред аутора 
мо  но   графије, о чувеном српском 
Д р у г ом  пе ша д и ј с ком  п у к у 
„Књаз Михаило”, познатијем 
као „Гвоздени пук”, говорили 
и директорка Народног музеја 
Топлице Љиљана Красић, кус-
тос историчар Маја Димић и 
представник СПОНЕ Милош 
Стојковић. У име српске Амбасаде 
у Скопљу, присутне је поздравио 
саветник Милош Пурковић.

– Ово је прва књига из едиције 
„Баштина“ Народног музеја 
Топлице, која је представљена 
ван граница Србије, а да говори 
о чувеном пуку српске војске. До 
појаве моје монографије, о овом 
најодликованијем пуку српске 
војске, писали су и Добросав 
Туровић   и пуковник Мирко 
Добричанин, чије књиге нису 
представљене ван граница наше 
земље, рекао је аутор монографије 
„Ратници Гвозденог пука“ Дарко 
Жарић и изразио задовољство 
што је Амбасада Србије у Ма -
кедонији, на свом инстаграм 
налогу,  представила његову 
промоцију, којом је обележена 
велика победа српске војске над 
војском Османлијске царевине.

– Тога дана пре 111. година 
српска војска победила је у 
Кумановској бици захваљујући 
јуришима Гвозденог пука, а 26.10. 
1912. године свечано је ушла у 
Скопље. Они ,,Гвоздени“, никога се 
и ничега нису плашили у тој бици, 
као и током ратова 1912-1918. 
Године. Кумановска битка вођена 
је у току Првог балканског рата, 
23. и 24. октобра 1912. године у 
близини Куманова, између српске 
и турске војске. Велика победа 
код Куманова била је прва српска 
победа у Првом балканском рату 
и означила је скори крај турске 
владавине на Балкану.

Директор Народног музеја 
Топлице Љиљана Красић је овом 
приликом нагласила да Про-
купље чува и негује традицију 
ослободилачких ратова и чувеног 

„Гвозденог пука“, па се тако може 
похвалити и Спомен парком 
и Спомен собом, посвећеним 
овом пуку српске војске, који су 
отворени 2018. и 2021. године.

О важности и значају „Гвозденог 
пука“ у Скопљу говорила је кустос 
историчар Маја Димић.

– „Гвоздени пук”, у који су 
мобилисани војни обвезници 
из јуначког Топличког округа, 
учествовао је у најзначајнијим 
биткама током ратова за осло-
бођење и уједињење 1912-1918. 
године – Кумановска битка (1912.), 
битка на Брегалници (1913.), Церска 
битка, бој на Дрини и Колубарска 
битка (1914.) ,  Горничевска 
битка (1916.) и остале борбене 
операције на Солунском фронту 
(1916-1918.), подсетила је Димић. 
Она је нагласила да је ратна за-

става славног „Гвозденог пука”, 
била најодликованија застава у 
српској војсци, при чему је ова 
ратна јединица такође изнедрила 
и борце са највећим бројем војних 
одликовања – чак 229 припадника 
је понело орден Карађорђеве 
звезде са мачевима, а Медаљом 
за храброст је, само 1918. године, 
одликовано 982 вој ника Другог 
пешадијског пука „Књаз Михаило”. 
При   паднице славом овенчаног 
„Гвозденог пука” биле су и Ми-
лунка Савић и Флора Сендс, једине 
жене носиоци Карађорђеве звезде 
са мачевим

Л.С.

Фестивал комедиjе „Испад фест“ 

Монографиjа „Ратници Гвозденог пука“ представšена у Скопšу

По други пут у Прокупљу

Прва књига о Гвозденом пуку пред публиком  
ван Србије
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

16. новембра 2023.

Народни музеј Топлице, био је 
гост Музеја у Зрењанину, где се 

поштоваоцима историје   пред-
ставио изложбом, која говори о 
најодликованијем пуку српске 
војске, под називом „Гвоздени пук“ 

и монографијом „Ратници Гво-
зденог пука“, аутора историчара, 
музејског саветника Дарка Жарића.

– Повод нашег гостовања је 
105 година од ослобођења Зре-
ња нина у Првом светском рату, 
а све ће се дешавати у Наро-
дном музеју Зрењанин, где су 
надлежни кустоси историчари 
Лазар Сретеновић и Владисалава 
Игњатов. Публика ће моћи да 
се упозна са историјатом пука 
и да види део ордења и медаља 
које је освојио. Ову изложбу, сви 
заинтересовани у овом граду, 
моћи ће да погледају до краја 2023. 
године, рекао је историчар Жарић.

Аутор изложбе подсећа да је 
„Гвоздени пук“ основан 1912. 
године, а за шест година ратовања 
постао је најодликованији пук 
српске војске икада и добио назив 
„Гвоздени пук“. Учествовао је у 
свим значајним биткама и био 

је јединица која је ослободила 
Велики Бечкерек, 17. новембра 
1918. године.

– У монографији „Ратници 
Гвозденог пука“, коју ћу у оквиру 
изложбе представити, приказан 
је ратни пут „Гвозденог пука“ од 
1912. до 1918. године. Описане 
су све значајније битке овог 
пука,  почев од Кумановске 
1912, битке на Брегалници 1913, 
Церске битке, Колубарске битке 
1914, Горничевске 1916. и остале 
борбене операције на Солунском 
фронту током 1916-1918, истакао 
је музејски саветник, историчар 
Народног музеја Топлице Дарко 
Жарић.

Он је нагласио да је ово прва 
књига о „Гвозденом пуку“, која 
је недавно представљена и ван 
граница наше земље, у Скопљу.               

Л.С.

18. октобра 2023.

У Народном музеју Топлице, 
отворена је изложба фотографија 
и докумената Јавне установе 
Спо  мен-подручје Доња Градина, 
под називом „Концентрациони 
логор Јасеновац 1941.“, аутора, 
вишег кустоса Дејана Мотла и 
музејског саветника и директора 
ове установе Тање Тулековић.

– Историјска документа при-
казују боравак заробљених и 
оснивање сабирних логора по-
четком Другог светског рата, 
који су се налазили на читавој 
те  ри  торији тадашње НДХ, као 
и сам логор Јасеновац. Изложба 
је посвећена највећем страдању 
српског народа и има за циљ да 
публици представи историјске 
чињенице, које су довеле до 

формирања најстравичнијег ло-
гора у историји Другог светског 
рата, а то је концентрациони логор 
Јасеновац. У њему су почињена 
стравична злодела каква људска 
цивилизација не памти, а највећи 
проценат убијених у њему су 
Срби, истакла је аутор изложбе 
Тања Тулековић.

Логор Јасеновац је био активан 
до 22. априла 1945. године, а данас 

је Доња Градина спомен-подручје, 
које је основано 2002. године у 
Републици Српској и има за циљ 
да истражује тај предео и чува 
сећање на жртве злочина.

Изложба „Концентрациони ло -
гор Јасеновац 1941“, у прокупа-
чком Музеју, биће отворена у 
наредних месец дана.                                 

Л.С.

Промоциjа монографиjе „Ратници Гвозденог пука” представšена у Зреœанину

Изложба Jавне установе Спомен-подручjе Доœа Градина

Поводом годишњице ослобођења у Првом 
светском рату

Концентрациони логор Јасеновац 1941. године

1. октобра 2023.

На брду Хисар код Прокупља 
започела је пета кампања на про-
јекту археолошког истра живања на 
том простору, а ра до ви се изводе 
у организацији На родног музеја 
Топлице под по кровитељством 
Министарства културе. Оно је за 
ову намену из двојило 1,5 милиона 
динара, а у току су радови на рас-
чишћавању терена. 

Руководиоци кампање били су 
виши кустос, археолог Народног 
музеја Топлице Сања Црнобрња 
Красић и др Дејан Булић из 
Историјског института Српске 
академије наука.

-Ова истраживања ће трајати 
више од месец дана, како би се 
дефинисала траса бедема тврђаве 
на Хисару, односно дефинисао 
систем утврђења Хисар, истакла 
је археолог Црнобрња Красић.

Она је навела да се нада да ће 
и ово истраживање донети нова 
и вредна открића и подсећа да 
је у претходним ископавањима 
пронађено германско копље, за 
које се претпоставља да потиче из 
периоде између 418. и 538. године 
наше ере.

– Укупно је било седам сонди на 
Хисару, дефинисана је једна кула, 
што је био основни предуслов да 
се, у синергији Града Прокупља 
и Завода за заштиту споменика 
културе у Нишу, приступи рекон-
струкцији платоа и паркинга код 
Савићевца. Испраћено је преко 50 
метара бедема и пронађен је нови 
објекат код Савићевца, чија ће 
истраживања бити реализована 
следеће године, нагласила је 
Црнобрња Красић.

Она је навела да је ово пета 
кампања ископавања од 2021. 
године, када је започето, односно 

откривено ово археолошко на-
лазиште, приликом асфал тирања 
паркинга и пута до врха брда Хисар. 

Иначе, највећи део простора 
на брду Хисар, које је и омиљено 
шеталиште за Прокупчане је 

недовољно истражен, а реч је о 
богатом и важном простору који 
је проглашен за културно добро 
још 1961. године, а 1983. године је 
проглашен за културно добро од 
великог значаја за Републику Србију.

Пета кампаœа археолошких истраживаœа на брду Хисар 

Пронађен нови објекат код Савићевца

Л.С.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

10. новембра 2023.

Нови, 64. број часописа „ТОК“, 
представљен је љубитељима 
писане речи у прокупачком Дому 
културе, а о њему су говорили 
уредници Љубиша Красић и Саша 
Миловановић.

Као уредник поезије Љуби-
ша Красић је истакао важност 
по стојања и успешног триде  -
сетогодишњег рада Књижевне 
омладине Прокупље, која према 
његовим речима и на страницама 
часописа заузима значајно место. 
Представљени су и аутори, који 
су награђени на Ђурђевданском 
књижевном конкурсу, а  уневерзи -
тетски професори језика Драгиша 
Бојовић и Мирјана Бојанић 
Ћирковић, нашли су се у улози 
жирија, али и представили као 
песници. Тако је Прокупчане, 
овом приликом, својом поезијом 
по први пут упознао, професор 
Филозофског факултета у Нишу 
др Драгиша Бојовић.

  Заинтересовани љубитељи 
поезије и поштоваоци овог 
часописа, имали су прилику да 
чују и Славимира Демировића, 
који је казивао стихове о заљу -
бљенима. О филму је говорио 
Дејан Дабић, истичући глумицу 
Љиљану Драгутиновић и њену 
заступљеност на филму и теле  -
визији. О сновима, свесном и не-
свесном, говорио је Саша Мило-

вановић, а у одељку „Тумачења 
и прикази“, рецензент Љубиша 
Красић, подвукао је важност 
Миловановићеве награђене зби-
р ке „Песме“, посебно у се  гменту 
чувања речи од заборава и њи-
ховом јединственом грађењу.

У најновијем броју овог часо -
писа љубитељи писане речи мо -
гу да прочитају још много тога 
што их интересује из разли-

читих области друштвеног жи  -
вота. Неизоставне рубрике су 
и „историја“ „топличка седма 
трака“, „есеји“, „овде је небо моје“, 
„превод“.

– „ТОК“ успева да кроз сво ју 
мисију на најбољи начин репре-
зентује топличку културу, али и 
да у Топлицу донесе најзначајније 
ствараоце наше културе уопште. 
Он је једини часопис у Топлици, 
који има традицију дугу скоро 
пола века, истакли су уредници 
овог часописа.

На промоцији најновијег броја 
часописа за књижевност, умет-
ност, културу и друштвена питања 
„ТОК“, своје стихове читали 
су и Маја Станковић, Милена 
Јанковић, Кристина Милошевић 
и Ивана Ђурковић.

 „ТОК“ је  као и досад, објављен 
је у издању Књижевног друштва 
„Раде Драинац“, које постоји 
и ради у оквиру ове установе 
културе.

Л.С.

О питањима из различитих области живота

2. новембра 2023.

У прокупачком Дому културе 
на позоришној сцени у оквиру  
једанаестог по реду Међународног 
фестивала за децу и омладину 
под називом „Lektirići ex yu festa“, 
наступили су чланови Дечије 
сцене Театра „Ресава“ Центра 
за к улт у ру „Све ти Стефан, 
деспот српски“ из Деспотовца са 
представом „Алиса у земљи чуда“.

Ова представа је оставила 
јако добар утисак на најмлађу 
прокупачку публику, која је 
глумце и све оне који су се својим 
радом и умећем потрудили да 
их пре свега забаве, наградила 
громогласним аплаузом.

Драматургију комада урадио 
је Милош Милошевић – Шике 
који је бравурозно за сцену 
приредио једно познато дело 
које је златним словима уписано 
на листу вечних текстова за 
децу читавог света. Режију је 
урадио Немања Радивојевић, а 
бриљирао је велики и разиграни 
глумачки ансамбл. Живописне 
костиме урадила је Јелена Милић 
– Златковић, а занимљиву и 

функционалну сценографију из-
радили су Влатка Миленковић 
и Мирољуб Ивановић. Све је то 
лепо укомпоновано одговарајућом 
музиком коју су изабрали  Немања 
Радивојевић и Александар Ива-
новић уз светлосне ефекте по 
избору  Лазара Станојевића.

Све у свему, представа је била 
одлична, а деца, ученици нижих 
разреда прокупачке Основне 

школе „Никодије Стојановић –
Татко“ уживала су у магичној и 
бајковитој чаролији коју су за њих 
приредили гости из Деспотовца.

И овог пута се показало да 
прокупачка позоришна публи ка 
истанчаног укуса, која је дуги низ 
година градила свој позо ришни 
углед и реноме, може да буде мирна 
јер има доследне наследнике у 
својим најмлађим суграђанима.

За понашање у сали које је било 
на нивоу озбиљних гледалаца 
заслуге припадају учитењима, 
наставницима и педагозима који 
су их научили и припремили за 
представу, рекавши им како се 
публика у позоришту треба да 
понаша. Било је ту и ентузијазма и 
пуно исказане исконске љубави за 
позориште која се најбоље видела 
на крају представе када деца нису 
хтела да изађу из сале пре него 
се фотографишу за успомену 
са костимираним глумцима и 
срдачно их поздраве и махну им 
на изласку.

Највише симпатија и титулу нај-
боље глумице понела је Наталија 
Петковић, која је у улози Мачка 
Смешка, освојила гледаоце и 
појавом и гласом и беспрекорним 
говорним радњама. Она је крат-
ком али супериорном глумом, 
својом епизодном улогом бацила 
у засенак и тумаче главних рола.

За најбољу мушку улогу награ-
ђена је девојчица Анђелија Ми-
ла  диновић која је направила 
за  ни мљиву варијацију и праву 
глу  мачку бравуру играјући џелата.

М.М.

Представом „Алиса у земšи чуда“

Глумци из Деспотовца одушевили најмлађе Прокупчане
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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У Смедереву је одржано 4. коло 
лиге централне Србије у конкурен-
цији пионира, пионирки, кадета, 
кадеткиње и млађих јуниора и ју-
ниорки где су стрелкиње Топлича-
нина освојиле пет медаља.

Марта Нешић и у дисциплини 
пиштољ са упуцаних 345 круга у 
конкренцији кадеткиња заузела 1. 
место. Она је у истој дисциплини, 
али у конкуренцији млађих јуниор-
ки заузела 2. место. У конкренцији 
пионирки Марија Нешић је са упу-
цаних 184 круга освојила 2. место 
у дисциплини серијска пушка, а 3. 

место са упуцаних 381 круга у ди-
сциплини стандардна пушка.

У конкуренцији кадеткиња Ан-
гелина Младеновић је освојила 
2. место са упуцаних 384 круга. 
Треба навести и да је Ангелина за 
само један круг изгубила 3. место 
и заузела 4. место у дисциплини 
стандардна пушка.

На овом такмичењу у конкурен-
цији пионира и пионирки су из 
изузетне школе стрелаца Топли-
чанин 1887 учествовали  Милица 
Петровић, Јана Тротер, Сташа Сто-
јановић и Мара Костић.           М.К.

На такмичењу у Костолцу у Пи-
онирској лиги Србије   чланови 
Топличанина представили су свој 
клуб у најсветлијем издању. Није 
било лако али момци нису поклек-
нули и успели су да се попну на 
победничко постоље у све четири 
категорије. У првој категорији уче-
сника до 8 година такозваној првој 
селекцији у екипном  надметању 
чланови Топличанина освојили 
су друго место у саставу: Страхи-
ња Лукић, Вукан Вукашиновић и 
Коста Хаџић. У истој категорији у 
вишебоју златну медаљу освојио 
је Вукан Вукашиновић а бронзану 

његов клупски друг Коста Хаџић. 
Код друге селекције (8-10 година) 
жестока борба водила се између 
Уроша Ђорђевића члана Топлича-
нина и домаћина Виктора Асано-
вића који је искористио предност 
домаћег терена. Теодор Тасковић 
у трећој селекцији искористио је 
кикс свог клупског другара Васи-
лија Ђинђића па је бронзана ме-
даља припала њему. Екипно осво-
јено је друго место. Пионирска 
лига Србије остаће у лепом сећа-
њу најстаријем такмичару Урошу 
Грујићу који је повређен успео да 
направи велику разлику у односу 

на другопласираног такмичара из 
Новог Сада. Прокупачки шампи-
он је одбранио златну медаљу из 
првог кола и опростио се од Пи-

онирске лиге када је вишебој у 
питању на најбољи могући начин.
Урош је успео да у све 4 категорије 
буде шампион Србије.       М.К.

У спортској хали др Зоран 
Ђинђић одржан је Меморијал-
ни кошаркашки турнир „Вељко 
Кајганововић Кајга“. Турнир је 
организован   као сећање на ко-
шаркашког тренера Вељка Кајга-
новића Кајгу који је радио темељ-
но и посвећено са пуно љубави, 
жара и емоција према кошарци. 
На турниру су учесвовали млађи 

пионири, играчи 2011/12 годиште 
из најбољих клубова са овог реги-
она. Прво место припало је екипи 
Тријумф из Ниша, други су били 
Пантери из Врања, треће место 
освојио је Плеј Оф из Лесков-
ца док су четврти били пионири 
Топличанина. За МВП-а турнира 
изабран је Станисављевић из КК 
Тријумф.                                     М.К.

Одлични резултати гимнастичара

Одржан Меморијални кошаркашки турнир

Прокупачки стрелци опет на врху

ТАКМИЧЕЊЕ ОЛИМПИЈСКИХ НАДА
На такмичењу Олимпијских нада Европе у стрељаштву које се 

овог викенда одржава у Нитри у Словачкој стрелкиње из Прокупља 
остварили су запажене резултате. Прокупчанка Наталија Павловић 

чланица Стрељачког клуба Ниш освојила је сјајно друго место у 
конкуренцији млађих јуниорки Европе. Треба истаћи да јој је прво 

место измакло за 0.2 круга. У истој конкуренцији прокупчанка 
Ангелина Младеновић чланица Топличанина заузела је 19. место 

од 80 такмичарки из читаве Европе. Марија Нешић која је требало 
такође да учествује на овом престижном такмичењу због повреде 

није отпутовала у Словачку. 

У спортској хали др Зоран Ђин-
ђић у Прокупљу одржан је тради-
ционални карате турнир „Топлица 
опен 2023“ у организацији Карате 
клуба Топличанин и града Проку-
пља. На турниру је учествовало 
преко 300 такмичара из 25 клубо-
ва из Бугарске, Северне Македо-
није и Србије. Такмичење на тур-
ниру било је целодневно тако да 

су љубитељи каратеа и посетиоци 
могли да погледају и да се упознају 
са плејадом такмичара у катама и 
борбама почев од најмлађих па до 
ветерана. Након целодневног так-
мичења у генералном пласману 
прво место припало је Карате клу-
бу „ Хаи Кен“ из Јагодине, други 
је Карате клуб „Карађорђе 2011“ 
из Раче док је треће место заузео 

Карате клуб „Јагодина“ из Јагоди-
не. Каратисти Топличанина, као 
добри домаћини нису улазили у 
конкуренцију за пласман како би 
гости добили пехаре као награду.

– Задовољан сам како је тур-
нир протекао. Сви који су били 
у техничкој организацији и наше 
судије биле су на висини задатка 
и свима се захваљујем на несебич-

ној подршци. Јесења такмичарска 
сезона је у току и очекује нас још 
доста званичних такмичења и 
турнира а од наших такмичара 
очекујем одличне резултате, ре-
као је Дражан Цвјетковић тренер 
Карате клуба Топличанин.

М.К.
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